
InfoMontalt
El nou curs escolar arrenca
amb moltes novetats

L'ofrena floral i la Via Catalana
capitalitzen la Diada d'enguany

L'Oriola estrena seu i nou
programa d'estudis

El Ple ordinari de juliol

Sant Vicenç se suma
a la Declaració
de Vilassar de Dalt

La tribuna política
de Sant Vicenç

Prop de 600 persones
practiquen esport al pavelló

El Punt d'Informació Juvenil
reprèn la seva activitat

L'Ajuntament implanta
la recollida selectiva
a tot el municipi

Per molts anys, àvia Juliana!!!!

La columna de l'alcalde

el butlletí municipal / any 2 / número 17 / octubre 2013

SUMARI

CRÈDITS
Edita: Ajuntament de
Sant Vicenç de Montalt
Redacció, disseny i
maquetació:  Ana Montes,
Àrea de Comunicació i Premsa
Fotografies: Arxiu fotogràfic
municipal i Joan C. Molina
Imprimeix: Impremta  Anfruns
Distribució: Mersal Publicidad
Dipòsit Legal: B-8120-2012
Tirada: 3.200 exemplars

Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt

els seus estudis de batxillerat sense sortir del municipi.
El cost de l’actuació -adquisició de material i adequació
dels espais, que ha anat a càrrec de la Brigada Municipal-
ha estat assumit íntegrament per l’Ajuntament.
Quan a la construcció del nou institut, la Generalitat de
Catalunya ja ha confirmat oficialment que les obres han
estat adjudicades a la UTE Benito Arnó e Hijos, SAU &
Euroconstruc, SA, per un import de 5.131.579,90 euros.
Pel que fa al primer cicle d’educació infantil, l’Escola
Bressol Municipal Els Garrofers ha iniciat el curs amb
80 alumnes, dos menys que l’any passat. Enguany, el
baix número de preinscripcions ha fet que no s’hagi
obert l’Aula de lactants, tot i que hi ha el compromís per
part de l’Ajuntament d’estudiar la seva obertura al
desembre si es formalitzen les sol·licituds necessàries.
L’Escola Municipal de Música L’Oriola és l’altre centre
que presenta novetats destacades aquest inici de curs.
Així, els 81 alumnes que s’hi han matriculat podran
gaudir dels nous espais que s’han habilitat a l’antiga
"casa dels mestres" de l’Escola Sant Jordi.
Tanmateix, aprofitant les vacances escolars,
l’Ajuntament, mitjançant la Brigada Municipal, s’ha
encarregat d’arribar allà on no arriba la Generalitat
de Catalunya, i ha escomès petites obres de
manteniment i reparacions diverses que s’han d’anar
executant periòdicament com a conseqüència del
desgast de les instal·lacions.

Al setembre es va reprendre l’activitat a tots els centres
escolars i, aquest curs, s'ha fet amb moltes novetats a
Sant Vicenç de Montalt. Entre les més importants, cal
destacar la implantació de les classes de batxillerat,
l’estrena de les noves dependències de L’Oriola, i
l’anunci oficial per part de la Generalitat de Catalunya
de l’adjudicació de les obres de construcció del nou
institut, que s’iniciaran properament.
Un total de 1.098 alumnes, 33 més que al curs anterior,
han començat el nou curs escolar 2013-2014 als quatre
centres públics del municipi. A aquest miler i escaig
d’alumnes, cal afegir-hi els 81 alumnes que assisteixen
a l’Escola Municipal de Música L’Oriola.
A l’Escola Sant Jordi el curs ha començat amb 233
alumnes, 30 menys que a l’inici del curs passat.
L’Escola Sot del Camp ha arrencat  amb 405 alumnes,
9 menys que el curs passat. A l’Institut de Sant Vicenç el
curs ha començat amb 336 alumnes matriculats a
l’ESO, 36 més que el curs passat, i 44 al batxillerat
de nova implantació.
Les classes de batxillerat s’imparteixen al Centre Cívic
El Gorg. En total, s’hi han adequat 4 aules i s'han
instal·lat 3 projectors, 2 pantalles i 3 ordinadors portàtils.
També s’ha ampliat l’horari de consergeria del Cívic
per  atendre les necessitats dels nous espais educatius.
Aquesta actuació ha permès que els alumnes que van
finalitzar l’ESO el passat curs hagin pogut continuar

El nou curs escolar arrenca
amb moltes novetats

Sant Vicenç de Montalt és dels pocs municipis del país en el qual la Generalitat de
Catalunya ha previst fer una important inversió per a la construcció d’un nou institut.
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L'ofrena floral i la Via Catalana capitalitzen la Diada d'enguany

PPO

L'Oriola estrena seu i nou programa d'estudis

L’Escola Municipal de Música L’Oriola, amb 17 anys de trajectòria, ha deixat
les dependències que ocupava des de l’any 2009 a l’Escola Sant Jordi però
sense allunyar-se gaire, ja que ha inaugurat el curs 2013-2014 en una nova
seu, molt més gran i habilitada específicament per als usos propis de
l’ensenyament musical.
La nova seu és a l’antiga "casa del mestres", un edifici annex a l’Escola Sant
Jordi amb entrada independent que, després d’una profunda remodelació i
redistribució dels espais, inclou sis aules diferenciades, recepció i lavabos.
Tanmateix, les obres d’adequació de la nova seu també han permès  habilitar
el final del passadís de la primera planta de l’Escola Sant Jordi per a dur-hi
a terme activitats de l’àrea de música, dansa, representacions teatrals, etc.,
que requereixen d’un espai ampli. Així, s’ha obtingut una aula polivalent de
75,13m2, que donarà servei a les dues escoles.
L’objectiu final d’aquesta actuació és treure’n el màxim rendiment possible
a espais existents sense ús, amb la qual cosa tothom hi surt guanyant.
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Entitats i consistori es van aplegar l’11
de setembre al migdia a l’entorn del monòlit
que Sant Vicenç de Montalt dedica a la
memòria de Rafael Casanova, per celebrar
la Diada Nacional de Catalunya.
La festa va començar amb l’entrada de la Colla
de Geganters, que van fer ballar els gegants
de la vila, i el moment central es va viure amb
la lectura del manifest institucional per part
de l’alcalde, la tradicional ofrena floral a càrrec
de la corporació, els partits polítics i les entitats

de la vila, i l’actuació de l’Orfeó Parroquial
El Delme que va tancar la seva intervenció
entonant Els Segadors.
El vermut popular i l’audició de sardanes van
posar el punt i final a un matí festiu i molt
reivindicatiu, que va tenir continuïtat a la tarda
quan la Via Catalana va tenyir els 3 trams
santvicentins d’estelades i del color groc de
les samarretes de la cadena humana a la
qual s’hi van sumar prop de 2.000 persones
al seu pas pel poble.

Aquesta actuació, impulsada per la Regidoria d’Ensenyament, ve a donar resposta a
les inquietuds plantejades per l’equip directiu de L’Oriola respecte la necessitat de
trobar una nova ubicació amb espais propis, i ha estat possible gràcies a la bona
entesa i la col·laboració per part de la direcció de l’Escola Sant Jordi.
Les obres de remodelació de l’antiga "casa del mestres" han tingut un cost de
18.587,22 euros, que han estat assumits íntegrament per l’Ajuntament de Sant
Vicenç de Montalt, i han anat a càrrec de l’empresa Constru-Buch S.L.
Per la seva banda, la Brigada Municipal de Serveis s’ha ocupat de les tasques
finals d’adequació i del trasllat del mobiliari, material i instruments de l’antiga
ubicació a la nova seu.

L’Escola Municipal de Música L’Oriola està dirigida per Jordi Lluch i aquest curs
2013-2014 compta amb 81 alumnes.

L’Escola Sant Jordi recupera els espais cedits en horari extraescolar a l’escola de música, L’Oriola guanya una nova seu, més gran i
adequada específicament per a dur a terme ensenyaments musicals, i ambdues escoles guanyen una nova aula polivalent compartida.

Enguany, a més d’estrenar nous espais, L’Oriola també presenta novetats destacades en la vesant acadèmica, com la implantació
del programa "Música a mida"; la integració de la classe de percussió en les classes de llenguatge musical, amb un horari més
reduït; l’obertura de classes col·lectives o l’ampliació dels conjunts instrumentals. Pel que fa a l’alumnat, s’ha ampliat la franja
d’edat i l’escola acull nens i nenes a partir dels 3 anys.
Ja per acabar, una darrera novetat i és que L’Oriola també ha estrenat un nova pàgina web www.oriola.cat
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El Ple ordinari de juliol

octubre 2013

  Licitació contracte de rènting per a l'adquisició d'una màquina escombradora: s'aprova per unanimitat.

El Ple ordinari del mes de juliol es va celebrar el dijous dia 25, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van tractar
els punts següents:

La tribuna política de Sant Vicenç

  Moció a favor del manteniment dels serveis socials de proximitat: s'aprova per majoria absoluta, amb 12 vots a favor, de
CiU, 9 SV, PSC i Esquerra-Entesa, i l'abstenció del PP.

  Proposta, presentada per 9 SV, per a la creació del Síndic/a Municipal de Greuges: es desestima per majoria absoluta,
amb 7 vots en contra, de CiU i PSC, i 6 vots a favor, de 9 SV, Esquerra-Entesa i PP.

L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per
les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

San Vicenç
de Montalt

Esquerra+Entesa
sempre hem defensat
un model de butlletí obert
a tots els ciutadans i
Entitats, contraris a la
utilització partidista d’un
mitjà públic (que paguem
tots els santvicentins) per
convertir-lo en una tribuna
de partits o en un aparell
propagandístic de
l’alcalde, sense respectar
els criteris d’objectivitat
i rigor informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem a
utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar al nostre bloc:
http://www.svmesquerra.com

amag

Estrenem curs amb
novetats prometedores:
arrenca el Consell
Escolar Municipal,
començaran les obres
de l’Institut, l’Oriola
"estrena" local… però
també serà el curs del
batxillerat al centre
cívic, menys  matrícula
a l’escola bressol, i
ràtios altes a alguns
grups de primària.
Esperem que  la
política de reduir el
nombre de  mestres  i
els retards en les
substitucions  no acabi
passant factura als
nostres estudiants.

Felicitar al poble de
Sant Vicenç, per la
celebració del dia de la
Diada. Des del PSC
de SVM considerem
aquesta Diada 2013,
més reivindicativa que
mai, en termes socials
i nacionals. Per això
reivindiquem amb la
mateixa intensitat el
dret a decidir per
nosaltres mateixos i
el dret al treball,
a l’habitatge,
a la protecció social,
a l’educació, a la sanitat
i a un entorn
mediambiental adequat,
racional i sostenible.

Dir i fer o dir per dir. CiU
va dir que dotaria el poble
d’un institut i d’una piscina
coberta i ho hem fet.  Amb
CiU al govern, tenim la
piscina, ha entrat en
funcionament el batxillerat
i les obres de l’institut
s’iniciaran en breu.
9 SV va dir que sabien
com fer-ho per tenir
l’institut però que el poble
hauria de renunciar a la
piscina. Esperaven que
CiU no complís el seu
compromís i... s’han
tornat  a equivocar!
Això passa quan es diu
per dir, sense arguments i
sense projectes.

  Aprovació del Reglament Municipal de Prestacions Econòmiques: el punt s'enretira per unanimitat per a major estudi.

El PP comença la tardor
proposant dues
reformes molts
significatives. Una és la
Llei d’emprenedors que
permetrà que autònoms i
petits empresaris paguin
l’IVA de les factures un
cop cobrades i no abans.
L’altra, sobre pensions,
es presenta un
avantprojecte de llei per
garantir el sistema i no
haver de baixar ni
congelar les pensions
del futur. Les reformes
seran bones pels
petits empresaris i
pensionistes
santvicentins.

  Moció per a acordar la suspensió cautelar de determinades plusvàlues: s'aprova per unanimitat.

  Moció d'adhesió al Pacte Nacional pel Dret a Decidir: s'aprova per majoria absoluta, amb 11 vots a favor, de CiU, 9 SV i
Esquerra-Entesa, el vot en contra del PP, i l'abstenció del PSC.

  Moció, presentada per 9 SV, per a l'adhesió a la Declaració de Lleida: s'aprova per unanimitat.
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L’alcalde de Sant Vicenç de Montalt, Miquel Àngel Martínez i Camarasa, juntament amb altres 23
alcaldes i alcaldesses del Maresme, va signar el passat 5 de setembre el document que dóna

suport a la Declaració de Sobirania del Parlament de Catalunya, recolza les accions sobiranistes i
els acords a favor del dret a decidir, adoptats per diferents municipis maresmencs.

Sant Vicenç se suma a la Declaració de Vilassar de Dalt



www.svmontalt.cat

Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

Prop de 600 persones practiquen esport al pavelló municipal

Amb el final de l’estiu, l’inici del
curs escolar i la tornada a la
feina, ha arrencat un nou curs
polític a Sant Vicenç.
Tot i que l’esdevenir de la política
general i el moment històric que
estem vivint  influeixen en el
senderi de la política local, la
nostra obligació és centrar-nos
en l’àmbit pel qual ens han escollit
els ciutadans: fer actuacions i
propostes a nivell municipal i
atendre les demandes i
necessitats dels veïns i veïnes
de Sant Vicenç .
En aquest sentit, el nou curs vindrà
marcat pel tancament de l’exercici
del 2013, l’elaboració de les
ordenances i els pressupostos
per al 2014 i l’execució de les
accions marcades en el Pla
d’Actuació Municipal.
Els objectius que es planteja
l’equip de govern en aquest inici
de curs, no suposen arrencar de
zero sinó donar continuïtat al
treball que venim desenvolupant
d’ençà que vam accedir al
govern l’any 2011.
Quant a les línies estratègiques
que marcaran aquest nou curs,
us puc avançar que es basaran
en l'execució de projectes de
millora dels espais i equipaments
públics, com l’adequació del parc
de la riera del Gorg, on es
construirà un bicicross, la millora i
dinamització del parc dels
Germans Gabrielistes, o el
seguiment de les obres de
construcció del nou institut, però
també en altres qüestions com
continuar donant resposta a les
necessitats de caire social i
assistencial i, sobre tot, pensar en
el futur del poble, amb polítiques
d’educació, d’ocupació i de
generació d’activitat.
En definitiva, totes aquestes
accions i projectes en els quals
estem treballant ens fan estar
convençuts que, amb esforç i
treball, a curt i mitjà termini el
nostre poble continuarà avançant.

La Regidoria d’Esports ha dissenyat un
programa d’activitats físiques i esportives
per al curs 2013-2014, que ha rebut una
excel·lent acollida entre els infants,
principals destinataris de l’oferta.
Així, prop d’un centenar de nens/es
venen practicant esport al Pavelló
Municipal Toni Sors des de mitjan setembre.
L'Escola de Gimnàstica Artística, que acapara

L'Ajuntament implanta la recollida selectiva a tot el municipi

La Regidoria de Medi Ambient ha vingut treballant aquests últims mesos per tal
d’implantar, abans de finals d’any, la recollida selectiva dels residus domèstics a
les urbanitzacions de Supermaresme, les Bilbenyes, la Ferrera Nord i la Ferrera Sud.
Amb aquesta actuació, Sant Vicenç de Montalt donarà per tancat el desplegament
de la recollida selectiva de les 5 fraccions (vidre, paper i cartró, envasos, orgànica
i rebuig) a totes les llars i comerços dels municipi. Es preveu que amb l’entrada en
funcionament de la selectiva a les quatre urbanitzacions abans esmentades
s’incrementi en un 9.4% el volum total de residus recollits de manera selectiva.
La implantació anirà precedida d’una campanya de comunicació i sensibilització

la major part de les inscripcions, compta amb 70 participants i l’Escola de Ball, amb prop d’una vintena.
La Regidoria d’Esports també ofereix una programació regular d’activitats esportives i de
manteniment adreçades als adults. Així doncs, vi voleu fer salut  sense sortir de Sant Vicenç,
trobareu el vostre espai d’aeròbic i tonificació muscular al pavelló. Aquesta activitat es duu a terme
els dimarts i dijous, de 21 a 22h, i encara hi ha places disponibles.
A banda de les activitats organitzades per la Regidoria d’Esports, el pavelló municipal també acull
aquelles altres impulsades per les associacions del municipi: bàsquet, futbol sala, patinatge,
gimnàstica de manteniment per a dones i per a gent gran, judo..., i les classes de gimnàstica dels
alumnes de l’Institut de Sant Vicenç. Tot plegat fa que, mensualment, prop de 600 persones facin ús
de les instal·lacions municipals per a la pràctica de l’esport.
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El Punt d'Informació Juvenil reprèn la seva activitat
El Punt d'Informació Juvenil va reprendre la seva activitat
habitual el passat 20 de setembre.  Aquest servei d’informació
gratuïta i confidencial, a càrrec de personal especialitzat, està
adreçat al jovent del municipi i s’ofereix els divendres al matí
a l’Institut de Sant Vicenç (PIJ mòbil a l’hora del pati) i els
divendres a la tarda a l’Espai Jove El Cau.
La Regidoria de Joventut mitjançant el PIJ persegueix oferir
al jovent de la vila una informació contrastada i àmplia,
relativa a tots els àmbits del seu interès: estudis, treball,
habitatge, cultura, salut, lleure, …

Durant el curs escolar 2012-2013, al PIJ es van atendre 23 consultes individuals i un total de 150
joves s’hi van apropar per obtenir informació.
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ambiental que es durà a terme durant aquest mes d’octubre, mitjançant educadors ambientals que
visitaran els habitatges de les quatre urbanitzacions per informar als residents i lliurar-los material per al
reciclatge: bosses compostables, cubells d’orgànica...
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Per molts anys, àvia Juliana!!!
El passat 20 de setembre, l’alcalde de Sant Vicenç, Miquel
Àngel Martínez i Camarasa, acompanyat del regidor de
Benestar Social, Lluís Bisbal, va visitar el Casal de la Gent
Gran Els Xurravins per felicitar la Sra. Juliana Hernández
Moreno. El motiu era la celebració dels 100 anys de l’àvia
Juliana, que va complir-los el passat 20 d’agost.
L'alcalde li va regalar un ram de flors i un pastís d’aniversari.
Juliana Hernández va néixer el 20 d’agost de 1913 a la
localitat de Munébrega (Saragossa) i resideix a Sant Vicenç
de Montalt amb la seva fillai la seva família.


